
Protokół nr 32/2021 

z XXXII zwyczajnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 31 sierpnia 2021r., 

która odbyła się w siedzibie Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony przy ul. Naczelnej 12                    

w Krakowie, o godz. 18.00. 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III 

p. Piotr Moskała. 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych (lista obecności jako załącznik 

nr 1), a zatem obrady oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił porządek obrad: 

Porządek obrad zwyczajnej sesji nr XXXII Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony zwołanej na 

dzień 31 sierpnia 2021r. o godz.18.00 przy ul. Naczelnej 12 w Krakowie 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały Komisji ds. Terenów Zielonych w sprawie:  wniosku                

o zachowanie drzewa (Robinia Akacjowa) przy Rondzie Barei  –  druk nr  

330. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 331.  

Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 332.  

Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 333.  

Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 



 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 334.  

Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 335.  

Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 336.  

Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 337.  

Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 338.  

Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 339.  

Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 



Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 340.  

Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 341.  

Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 342.  

Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 343.  

Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 344.  

Obecnych podczas głosowania 15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała stwierdził, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu Dzielnicy III 

projekt porządku obrad stanowi porządek obrad. 

  

Ad. 3 (Druk nr 330) 

Radna p. Monika Kaczmarczyk przedstawiła i omówiła projekt uchwały Komisji ds. Terenów 

Zielonych dot. wniosku o zachowanie drzewa (robinia akacjowa) przy rondzie Barei. 



 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p. Stanisław Skrzyński, radny p. Franciszek Kasznik, radny p. 

Paweł Wójcik, radny p. Marcin Borek. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXII/322/2021 została podjęta. 

 

Ad. 4 (Druk nr 331) 

Radny p. Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w 

sprawie wyrażenia opinii do pisma IR-02.7223.720.2021(4) w sprawie organizacji ruchu na 

ul. Czereśniowej w Krakowie. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

  

W dyskusji wzięli udział: radny p. Tomir Myśliborski, przew. p. Piotr Moskała, radny p. 

Stanisław Skrzyński. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXII/323/2021 została podjęta. 

 

Ad. 5 (Druk nr 332) 

Radny p. Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury 

dot.  naprawy zniszczonego brzegu rzeki Sudół Dominikański. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p. Jacek Wojs, radny p. Stanisław Skrzyński, radny p.Piotr 

Majak. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXII/324/2021 została podjęta. 

 



Ad. 6 (Druk nr 333) 

Radny p. Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury 

dot. opinii do budowy progu zwalniającego przy ul. Chałupnika. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

  

W dyskusji wzięli udział: radny p. Jacek Wojs, przew. p. Piotr Moskała, radny p. Stanisław 

Skrzyński, radny p. Mateusz Drożdż. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXII/325/2021 została podjęta. 

 

Ad. 7 (Druk nr 334) 

Radny p. Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury 

dot. wymiany wiaty przystankowej „Akacjowa” przy ul. Pilotów Krakowie. Radny p. 

Stanisław Skrzyński zgłosił poprawkę do projektu uchwały: 

w tytule zmienia się „na” na „przy” 

w §1 skreśla się „skuteczną naprawę” oraz zmienia się „na” na „przy” 

w uzasadnieniu skreśla się „naprawa lub”, zmienia się „na” na „przy”, likwiduje się nawias. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są jeszcze uwagi do projektu uchwały?  Nie 

było uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p. Stanisław Skrzyński, radna p. Małgorzata Janiec. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z 

poprawką. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXII/326/2021 została podjęta. 

 

Ad. 8 (Druk nr 335) 

Radny p. Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie działań w celu ochrony 

mieszkańców przed podtopieniami. 



  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

  

W dyskusji wzięli udział: radny p. Michał Stachyra, przew. p. Piotr Moskała, radny p. 

Stanisław Skrzyński, radny p. Piotr Majak. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXII/327/2021 została podjęta. 

 

Ad. 9 (Druk nr 336) 

Radny p. Stanisław Skrzyński i przew. p. Piotr Moskała przedstawili i omówili projekt 

uchwały Komisji Infrastruktury dot. wniosku o ustawienie znaku B-36 „zakaz zatrzymywania 

się” przy ul. Nieznanej. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXII/328/2021 została podjęta. 

 

Ad. 10 (Druk nr 337) 

Radny p. Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Infrastruktury 

dot. wyrażenia opinii do pisma IR-02.7221.371.2021w sprawie przejścia dla pieszych na ul. 

Powstańców w Krakowie. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

  

W dyskusji wzięli udział: radny p. Franciszek Kasznik, radna p. Małgorzata Radoń, przew.              

p. Piotr Moskała, radny p. Stanisław Skrzyński. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXII/329/2021 została podjęta. 

 

 



Ad. 11 (Druk nr 338) 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu dot. 

podziału środków finansowych na zadanie pn. „Obsługa Dzielnic” na 2022 rok. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXII/330/2021 została podjęta. 

 

Ad. 12 (Druk nr 339) 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu w sprawie 

korekty uchwały nr XX/244/2020 z dnia 25 sierpnia 2020r. dot. wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy III Prądnik 

Czerwony do realizacji w latach 2021 – 2022. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXII/331/2021 została podjęta. 

 

Ad. 13 (Druk nr 340) 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu w sprawie 

wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy III Prądnik Czerwony do realizacji w latach 2022 – 2023. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXII/332/2021 została podjęta. 

 

 



Ad. 14 (Druk nr 341) 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu w sprawie 

wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy III Prądnik Czerwony do realizacji w latach 2022 – 2023. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXII/333/2021 została podjęta. 

 

Ad. 15 (Druk nr 342) 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu w sprawie 

korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy III Prądnik 

Czerwony na rok 2021. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są jeszcze uwagi do projektu uchwały?  Nie 

było uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p. Henryk Redkiewicz, radny p. Tomir Myśliborski, radny p. 

Paweł Wojcik.  

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXII/334/2021 została podjęta. 

 

Ad. 16 (Druk nr 343) 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu w sprawie 

objęcia honorowym patronatem V Wielkiego Kiermaszu Charytatywnego „Paczka dla 

Bohatera”. Przewodniczący p. Piotr Moskała zgłosił poprawkę w tytule i w §1 zamiast 

„Kiermasz” wpisuje się „Piknik” oraz dopisuje się w §1 organizowany przez Stowarzyszenie 

„Paczka dla Bohatera”. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” – 0 



Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z 

poprawką. Obecnych podczas głosowania 15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXII/335/2021 została podjęta. 

 

Ad. 17 (Druk nr 344) 

Przewodniczący p. Piotr Moskała i  radny p. Marcin Borek przedstawili i omówili projekt 

uchwały Zarządu w sprawie wniosków do projektu linii tramwajowej Meissnera – 

Mistrzejowice. Przewodniczący zgłosił następujące poprawki: 

W §1 zamiast „ciągami pieszo-rowerowymi” wpisuje się „chodnikami oraz drogami 

rowerowymi” 

Zamiast „ciągu pieszo-rowerowego” wpisuje się „ciągów pieszego i rowerowego” 

Wpisuje się „-wprowadzenie sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Kwartowej i 

Dobrego Pasterza”. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są jeszcze uwagi do projektu uchwały?  Nie 

było uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p. Marcin Borek, radny p. Mateusz Drożdż, radny p. Jacek 

Wojs, przew. p. Piotr Moskała.   

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 14 radnych: 

Głosów „za” – 14 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z 

przyjętą poprawką. Obecnych podczas głosowania 14 radnych: 

Głosów „za” – 14 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXXII/336/2021 została podjęta. 

 

 

Ad. 18  

Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

  

Ad. 19 

Oświadczenia i komunikaty 

Przewodniczący p. Piotr Moskała  poinformował, że termin następnej sesji to 15 wrzesień 

2021r. godz. 18:00.     



 

Radny p. Tomir Myśliborski poruszył temat: 

-budowy Bulwarów Białuchy,  

-ewentualnego psiego wybiegu przy ul. Czerwonego Prądnika. 

 

Radny p. Stanisław Skrzyński zaprosił ma posiedzenie Komisji Infrastruktury na 8 września 

2021r. na godz. 18.  

  

Ad. 20 

Zamknięcie obrad 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zamknął posiedzenie sesji o godz. 20.55. 

 

Prowadzący obrady: 

Piotr Moskała 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

 

Protokół sporządziła: 

Małgorzata Żaba 


